
Referat fra medlemsmøte 160222 i Sanitetsforeningens lokaler. 

 Kirsten ønsket velkommen til de fremmøtte. 

Foredrag om Normoria-prosjektet  ved Eigunn Stav Sætre fra kommunens Kultur og 
Næringsavdeling. 

Dette er et stort prosjekt  med en total kostnadsramme på 690 millioner. 

Det ferdige bygget skal gi rom for bibliotek/museum/opera/kulturhus samt 70-80 
arbeidsplasser med tilknytning til disse funksjonene. 

Bygget blir på 11000 kvadratmeter. 

Framdrift: Forprosjektet  er nå klart. Planlagt ferdigstillelse er høsten 2024. 

Det ble fra tilhørerne stilt spørsmål vedr. parkeringsforholdene. Dette var fortsatt 
under utredning i prosjektet og man ville legge vekt på at tilgangen til bygget skulle 
være så enkel som mulig uansett hvilket transportmiddel som ble brukt. 

De som ønsker å vite mer om prosjektet kan søke på «Normoria» på kommunens 
hjemmesider. 

Anne Tolsciner og Ildrid Pettersen sa seg villig til å stille i valgkomitéen. Valgkomiteen 
skal egentlig ha 3 medlemmer så dersom noen har lyst til å være med her er det bare å 
ta kontakt med en i styret. 

Så ble det som vanlig servering av kaffe, smørbrød og kaker. 

Loddsalg og trekning. 

  

Kristiansund 160222 

Steinar/Sekretær 

 


